
Salah: Będziemy walczyć o mistrzostwo
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Mohamed Salah udzielił wywiadu dla Sky Sport, w którym mówił o

wszystkim od oczekiwań co do zbliżającego się sezon, przez transfer

Pjanica po swoją przyszłość.

Czego się spodziewasz po nowym sezonie?

- Poprzedni sezon był dobry, mimo że trzecie miejsce nie satysfakcjonuje całkowicie.

W tym sezonie postaramy się spisać lepiej i coś wygrać.

Spalletti?

- Spalletti jest bardzo kochany tutaj, w Rzymie, przez klubu, kibiców i graczy, ze

względu na swoją przeszłość. Lubi piłkę, jest zwycięzcą i chce wygrać. Lubi

przestawiać graczy na boisku i to stwarza zawsze problemy naszym rywalom w

czytaniu gry.

Pjanic?

- Pjanic dokonał swojego wyboru, podjąć osobistą decyzję, wolę tego nie

komentować. Życzę mu powodzenia; pozostanie moim przyjacielem.

Powroty Strootmana i Dzeko?

- Strootman jest fantastycznym graczem, chce zawsze wygrywać, również na

treningu. Lubię go jako gracza i człowieka, lubię oglądać go na boisku. Wrócił

mocniejszy niż wcześniej. Dzeko brakowało w poprzednim sezonie szczęścia. Lubię z

nim gracz, jest bardzo mocny fizycznie i zawsze pomaga drużynie, nawet bez

strzelania goli. Dla mnie jest wielkim piłkarzem.

Żart na temat kapitana?

- Totti jest Tottim, nie wiem co można dodać. Gra u jego boku to dla mnie powód do

dumy.

Walka o mistrzostwo?

- Juventus pozyskał świetnych graczy, ale będziemy walczyć o mistrzostwo. Nie

będzie łatwo, ale damy z siebie maksimum. Chcemy podarować coś ważnego

klubowi, miastu i wszystkim naszym kibicom.

Na koniec kilka słów o przyszłości.

- Mam nadzieję zostać tu na długo. Czuję się znakomicie w tym mieście i mam

świetne relacje ze wszystkimi moimi kolegami.
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